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Protokoll fört vid möte med 

arbetsmarknadsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor 

 

§1. Mötet öppnades av ordförande Britt-Marie Färm 

§2. Studiebesök från SUVAS 

Amina Engman Bel-Haj, Idil Omar och Aida Gordon från SUVAS 

besökte rådet och presenterade sin verksamhet. SUVAS står för 

Stockholms unga vuxna arbetar eller studerar och arbetar med 

uppsökande verksamhet för målgruppen UVAS, vilket är de unga 

som står längst från arbetsmarknaden och inte har någon känd 

sysselsättning eller försörjning. Grundverksamheten har funnits vid 

Järva sedan år 2010 men efter beviljade medel från ESF år 2015 är 

projektet stadsövergripande och kommer att pågå till år 2019. 

Målgruppen beräknas till ca 7000 personer, men med ett mörkertal 

då gruppen är svår att kartlägga. Verksamheten består av 10 

operativa medarbetare med målsättningen att nå en första kontakt 

med 1200 utav målgruppen, projektet har under sin verksamma tid 

nått ut till 810 ungdomar varav 345 helt saknat känd sysselsättning. 

Projektet arbetar uppsökande och Jobbtorg Stockholms resurser 

kopplas sedan in för att hjälpa brukarna.  

 

Rådet önskar att ett nytt besök från SUVAS planeras in under 

nästkommande år. 

§3. Dagordningen fastställdes 

§4. Val av sekreterare 

Niklas Malmström valdes till sekreterare. 

§5. Val av justerare  

Till justerare valdes Louise Lindström. 

§6. Föregående möte och föregående mötesprotokoll 

Inga synpunkter lämnades på föregående mötesprotokoll. 

Protokollet lades till handlingarna. 

 

§7. Ärenden inför arbetsmarknadsnämndens sammanträde 

Yttrande över remiss av Motion (2017:30) om att stärka arbetet mot 

hedersrelaterat våld och förtryck" 

AMN 2017-0132-01.05 

Förvaltningen har i sitt tjänsteutlåtande skrivit att en svårighet som 

uppmärksammats rör målgruppen anhöriginvandrare och de trots att 

de har rätt att delta i samhällsorienteringen är det få av dem som gör 

det. Rådet anser att det även är viktigt att få med detta perspektiv 

även när det gäller personer med funktionsnedsättningar. 
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Protokoll fört vid möte med 

arbetsmarknadsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor 

 

Yttrande över remiss av Program för ett jämställt Stockholm 2018-

2022 

AMN 2017-0171-01.06 

Rådet är enig i förvaltningens bedömning att det hade varit 

fördelaktigt om de tre omfattande program som 

stadsledningskontoret tagit fram inom området mänskliga 

rättigheter skulle varit sammanslagna till ett gemensamt program. 

Detta för att underlätta implementeringsarbetet och efterlevnaden av 

programmen. 

 

Yttrande över remiss av Program för barnets rättigheter och 

inflytande i Stockholms stad 2018-2022 

AMN 2017-0172-01.06 

Se yttrande gällande Yttrande över remiss av Program för ett 

jämställt Stockholm 2018-2022 

 

Yttrande över remiss av Program för lika rättigheter och 

möjligheter oavsett sexuell läggning, könsidentitet eller könsuttryck 

2018-2022 

AMN 2017-0173-01.06 

Se yttrande gällande Yttrande över remiss av Program för ett 

jämställt Stockholm 2018-2022 

 

Yttrande över remiss av Utställning av Regional utvecklingsplan för 

Stockholmsregionen, RUFS 2050 

AMN 2017-0182-01.06 

Rådet anser det problematiskt att man i skrivelsen lyfter fram viss 

problematik då man vill uppnå en öppen och inkluderande region, 

men i denna kritik inte tar med funktionshinderperspektivet. 

Personer med funktionsnedsättningar är en grupp som ofta har låg 

sysselsättningsgrad och detta är en fråga som rådet anser behöver 

lyftas fram. 

 

Yttrande över remiss av Utbildning, undervisning och ledning - 

reformvård till stöd för en bättre skola (SOU 2017:51) 

AMN 2017-00191.01.06 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter. 

 

Tertialrapport 2 2017 för arbetsmarknadsnämnden 

AMN 2016-0316-01.02 

Amanda Hernbäck, administrativ chef, föredrog ärendet.  

 

Rådet anser att Stockholms stads arbete med målsättningar till viss 

del blir motsägelsefulla då man exempelvis uppfyller vissa 
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Protokoll fört vid möte med 

arbetsmarknadsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor 

 

kompetensmål till fullo och sedan behöver mer personal för att 

täcka specifika bristyrken inom samma område. Rådet anser att 

förvaltningen bör överväga möjligheten att målen har för låg 

ambitionsnivå. Rådet anser vidare att det vore bra att i sina 

formuleringar få med att även om arbetet går bra och framåt, finns 

det ännu mycket arbete kvar att göra. Kritiken är inte riktad 

specifikt mot arbetsmarknadsförvaltningen utan detta är en 

stadsövergripande problematik. 

 

Beslut om förändringar av delegationsordning för 

arbetsmarknadsförvaltningen 

AMN 2015-0012.01.01 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter. 

§8 Lokalernas och handlingarnas tillgänglighet 

Rådet anser att entrén numer är mycket bra. När förvaltningen nu 

visar ett överskott i budget önskar rådet att förvaltningen investerar 

i en bärbar hörutrustning som kan brukas i hela lokalen.  

Rådet vill även trycka på ordet användbart när det kommer till 

tillgängligheten, då det inte enbart handlar om att saker ska göras 

tillgängliga, utan hjälpmedlen måste även vara användbara för de 

eventuella brukarna. 

§9. Övriga frågor 

Louise Lindström berättade om  ”Bosse” som är ett råd, stöd och 

kunskapscenter i Stockholm med olika aktiviteter och cirklar. 

Hösten 2017 har de exempelvis den 5 december ett program om 

dubbel utsatthet. Louise rekommenderar alla att prenumerera på 

deras nyhetsbrev. 

§10. Nästa möte 

Nästa möte äger rum onsdagen den 11 oktober 2017, (kl. 14.00 för 

förmöte, rådets sammanträde kl. 15.00). 

 

Lena Huss anmäler förhinder till sammanträdet.  

 

§11. Mötet avslutades 

 

 

 


